
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 109

Det fremgår af Rigsrevisionens beretning nr. 6/2019 om Skatteministeriets indsats på ak-

tieområdet, at ”Skattestyrelsens kontrol og vejledningsindsats målrettet selskaber gene-

relt ikke har haft fokus på beskatning af aktier i perioden 2013-2018. Skattestyrelsen har

ikke gennemført kontrol og vejledning af store selskaber specifikt vedrørende beskatning

af aktier. For små og mellemstore virksomheder har Skattestyrelsen gennemført 5 projek-

ter, hvor udbyttebeskatning har indgået som ét blandt flere delelementer”. Det fremgår

også, at ”Skattestyrelsen har heller ikke beregnet et skattegab, der omfatter store selska-

ber”. Ministeren bedes redegøre for, om ministeren finder dette tilfredsstillende.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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